

สาขาวิชาวิศวกรรมหุ่นยนต์ ขอแสดงความยินดีกับ ทีม Ultra Smooth ที่ได้รับรางวัลชมเชย จากการแข่งขันทักษะระบบหุ่นยนต์ปัญญาประดิษฐ์ BRICS SKILLS COMPETITION THAILAND 2026 ณ ห้องประชุมศาสตราจารย์สิรินธร มหาวิทยาลัยเทคโนโลยีราชมงคลรัตนโกสินทร์ วิทยาเขตศาลายา อำเภอพุทธมณฑล จังหวัดนครปฐม ระหว่างวันที่ 19-21 สิงหาคม 2569

The Robotics Engineering Program extends its congratulations to Team Ultra Smooth on receiving an Honorable Mention Award in the BRICS SKILLS COMPETITION THAILAND 2026 – Artificial Intelligence and Robotics Systems Skills Competition.

The competition was held from August 19–21, 2026, at the Kachathan Conference Room, Sirindhorn Building, Rajamangala University of Technology Rattanakosin, Salaya Campus, Phutthamonthon District, Nakhon Pathom Province.

机器人工程专业谨向 Ultra Smooth 团队表示热烈祝贺！该团队在 BRICS SKILLS COMPETITION THAILAND 2026 **人工智能机器人系统技能竞赛**中表现出色，荣获**鼓励奖**。

本次比赛于 2026年8月19日至21日 在泰国皇家拉达那哥欣理工大学萨拉雅校区西林通大楼 Kachathan会议厅举行，地点位于佛统府佛统县。